
STYREMØTE NR. 2-2021,  Agenda og referat

Møte: NTNUI Langrenn Dato: 07.03.2021 Tid: 19:00 – 21:00

Møtested: I-bygget Møteleder: Thomas Meinicke Referent: Martine
Sogn-Larssen

Innkalt:, Thomas Meinicke, Martine Sogn-Larssen, ,Nora Thelma Jevne

, , Christian Bang, ,Jonas Haugstad Moosmayer Inka Annie Ebner Axel Villanger Bang

, Håkon Bakke Kjerstad, Jakob HanserudKenneth Mjelde

Ikke møtt: Nora Thelma Jevne Inka Annie Ebner

Sak: Sakstittel/ -innhold

0 Sladder (og kake) !

1
Siden sist (v/Alle)

- Hva har folk gjort siden sist? Noen sprell?

- Genfors

1
Referat:

Sak 1 referatføres ikke

2
Hvordan går det?

- Slack

- Fellesskap

2
Referat:

bra engasjement på slack

3
Sportslig

- Tidspunkt oppmøte gløs. 15 min tidligere

- Tour de Sweco. Blæste dette asap

- Markatrimmen

- Stafett.

- Gutta/jentetrening snart!

- Flere jenter!

- Studenterfemmila. Hvem tar ansvar?

- Strava
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3 Referat:

mye forsinkelser til HK eller fellesøkt med oppmøte fra Gløs - flytte oppmøte 15 min frem for å

slippe forsinkelser.

TDS neste uke - promotere så vi får med masse folk. Axel fikser dette. Yiha!

Markatrimmen neste helg. Stafett som alternativ til intervall i granåsen på lørdag - lage jevne

lag, prøve å få med flest mulig.

gutte/jentetrening uken før påske med pizza på skistua eller studenterhytta (onsdag 24.03)

Prøve å få med flere jenter. Funker ikke med jentetreninger, heller lage en bra gruppestemning.

Sosiale tiltak kan funke! f.eks middag!

legge opp til forskjellige økter på lørdager - forslagskasse på slack der folk kan legge inn forslag til

sine favorittøkter

studenterfemmila (11.04) - arrangør:

- drikkestasjoner, løypesjef, rennleder, mat og drikkeansvarlig

- søke om støtte fra NSI

- jakob: løypesjef med snøscooter

- kenneth: sponsorsjef - henge opp plakater på campus

- festansvarlig: håkon og thomas

- mat og drikkeansvarlig: martine (inka) og kenneth

- rennleder: thomas

4
Underkomiteer (v/ Thomas)

- Trenerkomiteé er fikset.

4 Referat:

trenerkomitee: martin haarstad og ingvild bratlie (frem til sommeren)

evt sos.komitee - når det blir mer åpent

5
Arr.kom

- Status samlinger
- Vårsamling?

5 Referat:



støtte fra NSI til samling i jan/feb - ble ikke noe av, men prøve å få til en ny samling på

våren - eks. oppdal. eller utsette til høsten (vanskelig med eksamensperiode)

interessepoll (24. - 25. april)

6 Sosialt:

- Middag etter tds.

- Hytteintz. fellesmiddag på stud.hytta?

- Bål og dagsfylla?

- Stakefesten

6 Referat:

begrenset antall på studenterhytta - prøve å booke bord på frati ca kl 20. søke støtte fra Sweco

hytteintervall - til studenterhytta med middag (kan bli aktuelt til våren)

bål og dagsfylla etter stafett i granåsen

sånn som det er nå kan vi ike ha stakefest - alternativt opplegg? utendørs (plan b)

7
Klær

- Styrevest.
- Hoodie
- Lue

7
Referat:
NT sender antall til trimtex (07.03). på sak med lue

8
Kasserer (v/Jonas)

- Fondsforfaltning
- Fortsette arbeidet med tidtakersystem. På plass før sommeren

8
Referat:
kapitalforvaltning av penger i NTNUI - avtale med storebrand, lavrisiko. målet er at pengene ikke
skal miste verdt. kan gjøre dette på egenhånd også, må spørre HS om dette først

tidtakersystem - kan spare mye (ca 60.000). pluss at vi kan leie ut til andre. dette vil være et
fokusområde for årets styre. God økonomisk situasjon for å få til dette nå. snakke med hsk7 og
spesielt friidrett og trigruppa. få dette i boks før sommeren. Jonas tar anvsar

9
Spons

- Status tilleggsytelser
- NSI samlingsmidler
- Status Sweco
- ytelser studenterfemmila



9
Referat
godkjent alle tilleggsytelser. ikke enig om fast beløp på merch - kan få ting vi kan bruke til
premier, kan også foreslå å lage nye produkter - f.eks NTNUI lue i ull
jevnlig kontakt med sweco og hank

10
Web

- Hvordan fungerer resultatservice etter HK?
- Publisering av innlegg
- Doble poeng

10
Referat:

resultatservice funker bra - folk er fornøyd
doble poeng i klubbmesterskap - videreføre dette, kjøre dobbelt også på studenterfemmila og
normaldistanse
endre poengsystemet - gjøre sånn at flere får poeng, se på til høsten, dumt å endre midt i HK

9
Marka-Rundt (v/Jakob):

- Status

9
Referat:
ikke bare fryd og gammen. må være lettelser for at vi kan arrangere, alt er klart
(minus funksjonærer) til å arrangere 21.03

10
Innkomne saker (v/Thomas)

10
Referat:

11
Eventuelt (v/Thomas)

- Erfaringsoverføring

11
Referat:
hva har vi klart? hva har vært bra/dårlig? en skrivedag vår og høst
rolig trening på tirsdager. hurtighet på noen tirsdager

12
God kveld videre

12
nytt styremøte 12.04 kl 19


